

第 49 届国际汉藏语言暨语言学大会

第 1 号通知

第 49 届国际汉藏语言暨语言学大会 (49 ICSTLL) 将于 2016 年 11 月 11 日至 13 日在中国广州暨南大学召开。

会议主办：暨南大学华文学院。协办：暨南大学汉语方言研究中心。

会议主要议题：

- (1) 汉藏语系语言的共时描写与历时比较；
- (2) 汉语（汉语方言、古代汉语、现代汉语）研究；
- (3) 汉藏语大数据建设研究；
- (4) 语言生态研究；
- (5) 汉藏语与周边语言关系研究。

欢迎对会议主题和会前专题会主题提出建议。

会议注册：

所有参加会议的人员都要求通过会议网站注册。

会议网站主页：<https://linguistics.jnu.edu.cn>

提交摘要或全文：

通过会议网站主页，注册参会者用户账户，提交不少于 600 字的论文摘要。

本次会议将评选和资助 5-10 篇学生论文。参选者应提交全文。

入选者免去会务费，并给予一定的住宿补贴。

论文摘要提交截止日期：2016 年 6 月 1 日。

会务费：

2016 年 6 月 1 日之前注册交费：

非学生参会人员：人民币 750 元。学生参会人员：480 元。

2016 年 4 月 10 日之前注册交费：

非学生参会人员：人民币 600 元。学生参会人员：350 元。

会议地点：

暨南大学校园内。

住宿：

建议所有参会人员统一入住会议地点附近的**颐和四季酒店**。

会议由专车接送。

住宿费：330 元/标准间。

会议信息联系：询问会议事务，请发邮件：icstll49@126.com 联系电话：李计伟 13560026725

第 49 届国际汉藏语言暨语言学大会会务组

2016 年 1 月 9 日

First Circular

49th International Conference on Sino-Tibetan Languages and Linguistics (ICSTLL 49)

Calling for Papers

Jinan University, Guangzhou, China
Nov. 11-13, 2016

<https://linguistics.jnu.edu.cn>

The 49th International Conference on Sino-Tibetan Languages and Linguistics (**ICSTLL 49**) will be held at Jinan University in **Guangzhou, China on Friday 11th to Sunday 13th Nov., 2016.**

Topics of calling for papers and suggestions

- Synchronic Description and/or Diachronic Comparison of Sino-Tibetan Languages;
- Chinese Studies (Chinese dialects, ancient Chinese and modern Chinese);
- Building and processing big data of Sino-Tibetan Languages;
- Sino-Tibetan eco-linguistics;
- Relations between Sino-Tibetan Languages and their neighboring families of languages.

Please give advice on pre-workshop topics or conference talk topics

Registration

We call all participants to register for the conference. Registration is done through the conference website by clicking on the **Registration** link on the left side of the homepage: <https://linguistics.jnu.edu.cn>

Submitting abstracts of papers

Participants are required to upload a paper abstract of at least 600 words (in Chinese or English) on Registration website.

This conference will select and award 10 excellent papers by students. Students who are interested are required to submit a full text paper.

Deadline time of paper abstract uploading: Jun. 1, 2016.

Registration fee:

Before the deadline:

Non-student attendees: RMB ¥ 750 or US \$ 130

Student attendees: RMB 480 or US \$ 80

Before Apr. 10, 2016:

Non-student attendees: RMB ¥ 600 or US \$ 100

Student attendees: RMB 350 or US \$ 60

Location of meeting

The plenary and sessions of this conference will be held on the campus of College of Chinese Language and Culture, Jinan University.

Housing and meals

We call all participants to reserve the **Yihe Siji Hotel** housing, which is near to the college campus. We provide conference bus service between meeting location and hotel.

Housing fees: RMB ¥ 330.00 or US\$ 50.00 per standard room

Additional information

Please send questions to conference working group: icstll49@126.com

JNU Working group for 49icstll

Jan. 9, 2016